
Referat af bestyrelsesmøde den 21/6 -2011 

 

Til stede: Jan, Mai, Lars, Kawri, Jesper. 

 

Agenda: 

Sankt hans aften 

Gadefest  

Gadebelysning 

Hastighed i Kvarteret 

Torvet 

Eventuelt 

 

Skt. Hans aften - Detaljer vedr. forberedelser blev diskuteret. 

 

Gadefest – Mai udsender invitation primo august. 

 

Gadebelysning – Lars tilskriver Herning Kommune primo august. 

 

Hastighed i Kvarteret – Det er observeret, at der i nogle tilfælde køres ret hurtigt i 

kvarteret. Ofte er det gæster med et ærinde og ikke beboere, der observeres. 

Beplantningen ved torvet har nu nået en højde og står så tæt, at udsynet er begrænset i 

forhold til tidligere. Derfor opfordres alle grundejere til dels at afpasse egen hastighed og 

dels at formidle til gæster, at vi ønsker lav hastighed i kvarteret. Tavlen, der indikerer 

”legende børn” er delvist dækket af grene og skal klippes fri. Bestyrelsen (Lars) 

undersøger muligheden for yderligere trafiksanering. 

 

Torvet – Der er en del grønt, der spirer mellem fliserne på torvet. Bestyrelsen foreslår, at vi 

lige bruger en halv time forud for arrangementet ved gadefesten til at fjerne dette samt 

andre forskønnende tiltag, fx fejning af vejen, så vores omgivelser står så flotte og fine 

som vi ser om foråret. 

 

Eventuelt – Bestyrelsen har besluttet at indskærpe efterlevelsen af vedtægternes §3. 

Indskærpelsen sendes som særskilt skrivelse. 

 

 

p.b.v. 

Jesper Michelsen 

Formand 

 

 

 


